

**國立成功大學智慧半導體及永續製造學院辦理博士碩士學位考試費用標準表**  
**NCKU AISSM Criteria of Expenditures for Doctoral and Master's Degree Exams**

112 年 4 月 10 日 111 學年度第 6 次院務會議通過

一、校外委員交通費參照本校辦理博士碩士學位考試費用標準表辦理。

1. Transportation fees for external committee members shall be paid based on 「NCKU Criteria of Expenditures for Doctoral and Master's Degree Exams」.

二、論文審查費基準參照本校辦理博士碩士學位考試費用標準表辦理。

2. The thesis review fee shall be paid based on 「NCKU Criteria of Expenditures for Doctoral and Master's Degree Exams」.

三、考試雜費：每系(所)博士班候選人每人壹仟元正；碩士班及碩士在職專班候選人每人伍佰元。

3. Miscellaneous fees: A payment of NT\$1,000 for exam administration shall be allowed for each doctoral candidate. A payment of NT\$500 for exam administration shall be allowed for each master's candidate.

四、本標準表經院務會議通過後實施，修正時亦同。

4. The criteria shall be approved by the Academy Affairs Council before taking effect. Amendments shall be processed accordingly.

*These regulations were translated from the original Chinese. In the event of discrepancies between the two versions, the Chinese always takes precedence.*